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VERSLAG	COMITEVERGADERING	24	OKTOBER	2017	

	

Locatie:	bij	Miel,	met	bijzondere	dank	aan	Myriam	die	ons	culinair	uitstekend	heeft	verwend	

Aanwezig:	Fons,	John,	Fernand,	Dirk,	Raymond,	Miel	en	Erwin	

Verontschuldigd:	Rik	

	

Agenda	en	bespreking	

·			Verslag	van	vorige	vergadering	–	opvolging	

Het	verslag	wordt	goedgekeurd.	De	meeste	in	het	verslag	opgenomen	punten	zijn	uitgevoerd.	

·	 Evaluatie	 Faculty	 club	 –	 aanpassingen	 nodig?	 –	 Welke	 formule	 voor	 Ladies	 nights	 en	
vergaderingen	met	partners?		-	onthaal	bij	statutaire	vergaderingen	en	Ladies	nights	

De	 comitéleden	 zijn	 tevreden	 over	 de	 diensten	 verstrekt	 door	 de	 Faculty	 club.	 De	 kwaliteit	 en	
kwantiteit	van	eten	en	drank	zijn	tot	nu	toe	prima.	De	akoestiek	is	goed.	Niettemin	zijn	er	nog	enkele	
verbeterpunten.	Zo	zijn	de	plaatsen,	alleszins	aan	de	rechte	stukken	van	de	lange	tafel,	vrij	krap.	Ook	
staat	de	spreker,	tenminste	wanneer	hij	kort	bij	het	scherm	wil	staan,	wat	in	het	donker.	Fons	zal	de	
verantwoordelijke	 van	 de	 Faculty	 club	 aanspreken	 om	 deze	 kleine	 euvels	 op	 te	 lossen.	 Zo	 kan	 er	
eventueel	een	tafel	worden	bijgezet	en	kunnen	de	tafels	wat	opschuiven	richting	scherm,	zodat	de	
spreker	ter	hoogte	van	het	uiteinde	van	de	tafel	staat.	

Er	wordt	voorgesteld	om	de	Ladies	nights	te	organiseren	op	dezelfde	wijze	en	aan	dezelfde	prijs	als	
de	gewone	statutaire	vergaderingen.	Dit	houdt	in	dat	er	10	€	per	persoon	minder	wordt	betaald	(50	
€	 i.p.v.	 60	 €)	 en	 dat	 uiteindelijk	 enkel	 de	 hapjes	 bij	 het	 aperitief	 wegvallen.	 De	 comitéleden	 zijn	
daarvoor	te	vinden	en	we	zullen	dat	voor	de	volgende	Ladies	night	zo	toepassen.	De	commentaar	van	
de	clubleden	wordt	afgewacht	om	die	formule	nadien	te	evalueren.	

Wat	het	onthaal	betreft,	dit	blijft	enkel	voor	de	Ladies	nights	(aan	de	hoofdingang).	We	zullen	aan	de	
hand	 van	 onze	 praktische	 ervaringen	 evalueren	 of	 die	 werkwijze	 behouden	 blijft.	 Alleszins	 is	 er	
huispersoneel	aanwezig	om	de	mensen	te	onthalen	en	wegwijs	te	maken.	

Wij	bevestigen	ook	de	traditie	dat	er	bij	elke	Ladies	night	bloemen	worden	gegeven	aan	partners	die	
sinds	de	laatste	Ladies	night	verjaard	zijn.	Miel	bestelt	de	nodige	boeketten.		

·			Evaluatie	eerste	vier	statutaire	vergaderingen	

Zie	vorig	punt.	De	vraag	komt	ook	ter	sprake	of	een	spreker	zijn	partner	(al	dan	niet	op	een	Ladies	
night	of	statutaire	vergadering	met	partners)	mag	meebrengen.	Antwoord:	dat	mag,	op	kosten	van	
de	club.	

·			Evaluatie	weekenduitstap	–	financiële	aspecten	

De	kostprijs	voor	de	weekenduitstap	bedroeg	ongeveer	250	euro	per	persoon	 (d.w.z.	voor	hen	die	
het	ganse	programma	hebben	gevolgd)	en	dat	is	zeer	schappelijk,	zeker	gezien	het	hoge	niveau	van	
de	uitstap	waarvoor	wij	allen	de	voorzitter	nogmaals	danken.	

·			Toneel	+	kaas-	&	wijnavond:	taakverdeling	–	praktische	aspecten	
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André	 was	 voor	 dit	 onderwerp	 uitgenodigd,	 maar	 kon	 helaas	 niet	 aanwezig	 zijn.	 John	 neemt	 het	
woord.	

Wat	de	prijzen	en	winstmarges	betreft	(D.A.G.	hoopt	natuurlijk	op	een	goede	opbrengst):	

De	zaal	kost	750	€,	de	inkoopprijzen	voor	wijn	en	pils	zijn	respectievelijk	11	€	en	1,70	€	en	er	zijn	105	
zitplaatsen	die	liefst	allemaal	gevuld	zijn	(dus	geen	plaatsen	leeglaten	door	te	betalen	voor	plaatsen	
die	men	niet	 kan	bezetten,	 liever	 kaarten	doorverkopen	aan	andere	 clubleden).	Het	 comité	D.A.G.	
beraadt	zich	over	de	verkoopprijzen	en	dus	de	winstmarges.	

Er	zijn	wat	helpende	handen	nodig	voor	de	organisatie:	

-	 In	 de	 voormiddag	 omstreeks	 10u30	 zijn	 er	mensen	 nodig	 die	 voor	 een	 tweetal	 uurtjes	 de	
handen	uit	de	mouwen	willen	steken	om	de	stoelen,	tafels	etc.	klaar	te	zetten.	

-	 Rond	19u	zijn	er	mensen	nodig	om	het	onthaal	te	doen	en	programma’s	te	verkopen	(Miel	
zorgt	voor	de	samenstelling	van	het	programma	en	heeft	al	wat	tekst	gekregen	van	André).	

-	 Miel	zorgt	voor	de	fanions	en	de	grote	banner	van	Fifty-One.	

-	 De	penningmeester	verkoopt	drankbonnetjes.	

-	 Er	is	volk	nodig	voor	het	opruimen	en	de	afwas.	Wij	zullen	op	de	volgende	Ladies	night	een	
document	laten	circuleren	waarop	kandidaten	zich	kunnen	melden.	

Zoals	 reeds	 op	 de	 vergaderingen	 gezegd,	 ontvangen	 alle	 leden	 4	 kaarten	 en	 ontvangen	 de	
seniorleden	er	2.	

De	“kaashaters”	dienen	zich	(desgewenst	discreet)	aan	André	kenbaar	te	maken.	Zij	krijgen	bordjes	
met	charcuterie.	

·	 	 	 Voorstellen	 en	 mededelingen	 van	 D.A.G	 (John):	 defibrillator,	 familiedag,	 te	 steunen	 project,	
ontbijtmandenactie	afgelast	of	op	vaderdag(?),	Warme	stad	Leuven…..	

John	neemt	het	woord.	

De	 defibrillator	 is	 vorige	 week	 geleverd	 voor	 plaatsing	 in	 Kessel-Lo	 en	 er	 wordt	 daarover	 een	
persmoment	georganiseerd.	Helaas	 is	de	verantwoordelijke	van	de	stad	Leuven	voor	de	organisatie	
van	dat	persmoment	deze	week	ziek.	Wordt	vervolgd.	Post-vergadering	toevoeging:	de	defibrillator	
zal	officieel	overhandigd	worden	aan	de	schepen	van	sport	van	de	stad	Leuven	(Erik	Vanderheiden)	
op	maandag	6	november.	De	stad	Leuven	nodigt	een	aantal	persmensen	uit.		

De	website	van	het	district	102	(connectD102	–	zie	https://www.connectd102.be/nl/user/login)	komt	
even	ter	sprake.	Deze	website	werd	ontwikkeld	door	het	district	en	laat	onder	meer	toe	dat	de	clubs	
hun	 informatie	 daarop	 kunnen	 plaatsen.	 Interne	 documenten	 zoals	 verslagen	 blijven	 echter	 enkel	
toegankelijk	voor	de	eigen	clubleden.	Het	kan	alleszins	niet	de	bedoeling	zijn	dat	de	clubs	hun	eigen	
websites	 opgeven	 om	 zich	 enkel	 in	 te	 schakelen	 in	 de	 centrale	 webstek	 van	 het	 district.	 Miel	
verduidelijkt	dat	het	de	bedoeling	van	het	district	 is	een	helpende	hand	te	 reiken	aan	de	clubs	die	
geen	website	hebben	of	 ze	niet	onderhouden.	Daarnaast	bevat	deze	website	algemene	 informatie	
betreffende	het	district	(onder	meer	aangaande	verzekeringen,	de	mogelijkheid	een	lid	van	een	FO-
club	van	het	district	op	te	zoeken,	geplande	activiteiten	van	de	clubs	van	het	district,	verslagen	over	
evenementen	van	FO-clubs,	…).		
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Wat	dan	de	familiedag	betreft,	verwijst	John	in	de	eerste	plaats	naar	hetgeen	Danny	al	op	de	vorige	
statutaire	vergadering	heeft	verteld.	

Zoals	 geweten	 is	 de	 datum	 vastgelegd	 op	 zondag	 22	 april	 2018	 en	 is	 de	 locatie	 Don	 Bosco,	
Waversebaan	te	Heverlee.	Er	wordt	gewerkt	met	voorinschrijvingen	via	de	website	van	FOC	Leuven	
waarbij	er	vooraf	te	betalen	is.	

De	aanvang	is	voorzien	om	14	uur	en	het	eten	zou	worden	opgediend	in	de	late	namiddag.	Tussenin	
is	een	wandeling	van	4	kilometer	voorzien,	waarvoor	een	tweetal	uur	wordt	uitgetrokken.	Onderweg	
zullen	er	standjes	zijn	met	volksspelen	en	spelletjes.	Er	zullen	ook	eet-	en	drinkstandjes	zijn	waar	bv.	
zelfgebakken	cake,	ijsjes	en	drank	zullen	te	verkrijgen	zijn	(tegen	betaling).	

Er	 wordt	 een	 tombola	 voorzien	 met	 een	 mooie	 hoofdprijs.	 Er	 wordt	 verder	 gewerkt	 aan	 de	
sponsoring.	

Voor	 het	 avondeten	wordt	 gedacht	 aan	 tomatensoep	 (waarvoor	 de	 prijs	 aangevraagd	 bij	 de	 firma	
Van	Zon	redeliik	is)	en	verder	vol-au-vent	in	krokant	korfje	en	stoofvlees	met	puree	(aankoopprijs	bij		
Van	Zon	is	opgevraagd).	Het	dessert	kan	bestaan	uit	rijstpap,	zelf	te	maken	door	de	leden	en/of	hun	
partners.	Miel	heeft	een	grote	ketel	staan	en	verklaart	zich	bereid	de	soep	klaar	te	maken.	De	soep	
van	Miel	schijnt	zeer	lekker	te	zijn.	Verder	is	er	koffie	en	gebak.	

De	opbrengst	gaat	naar	Akabe,	dit	 is	een	scoutsorganisatie	voor	andersvaliden	van	6	tot	18	 jaar	en	
meer	in	het	bijzonder	zullen	wij	bijdragen	aan	de	bouw	van	nieuwe	lokalen	tegen	Wijgmaal	Broek.	

Fons	 stelt	 een	 algemene	 vraag	 i.v.m.	 de	 verzekering	 voor	 ongevallen	 van	 de	 deelnemers	 aan	 de	
familiedag	en	meer	 in	het	algemeen	wil	hij	weten	in	hoeverre	bv.	partners	verzekerd	zijn	bij	Ladies	
nights	of	hoe	dat	zat	met	de	verzekering	van	de	deelnemers	aan	de	weekenduitstap.	De	club	heeft	
een	 verzekering	 voor	 de	 aansprakelijkheid	 van	 de	 bestuurders,	 maar	 de	 vraag	 is	 wat	
verzekeringstechnisch	nog	allemaal	gedekt	is.	Miel	(bij	het	district)	en	John	doen	daarover	navraag.	

Er	 worden	 wat	 vragen	 gesteld	 betreffende	 de	 financiële	 haalbaarheid	 van	 het	 project.	 Zullen	 er	
genoeg	aanwezigen	zijn?	Zal	men	ook	mensen	buiten	de	club	bereiken?	Zal	er	voldoende	opbrengst	
zijn?	 De	 familiedag	 in	 Ophain	 was	 alleszins	 geen	 succes.	 Zou	 het	 niet	 beter	 zijn	 een	 brunch	 te	
organiseren?	Kunnen	we	misschien	niet	 beginnen	met	het	 eten	om	enkele	uren	uit	 te	 sparen?	De	
activiteit	 moet	 om	 17	 uur	 gedaan	 zijn	 want	 de	 volgende	 dag	 moeten	 de	 kinderen	 naar	 school.	
Alleszins	gaat	de	familiedag	door.	Het	comité	D.A.G.	zal	nog	finetunen	wat	de	beste	formule	is	met	
het	oog	op	succes.	

Het	comité	D.A.G.	vindt	wel	dat	twee	activiteiten	(toneel	+	familiedag)	volstaan,	zodat	men	voorstelt	
om	dit	jaar	geen	ontbijtmandenactie	op	moederdag	te	organiseren	(ook	al	brengt	die	misschien	meer	
op	dan	de	familiedag).	Fons	vindt	dat	spijtig	en	vermeldt	dat	tijdens	de	recente	D.A.G.-	vergadering	
ook	het	voorstel	werd	gedaan	om	de	ontbijtmandenactie	dan	misschien	op	vaderdag	te	organiseren	
(wat	in	tijd	verder	verwijderd	is	van	de	datum	van	de	familiedag).	Daarover	wordt	gediscussieerd.	De	
piste	van	de	ontbijtmanden	wordt	toch	nog	verder	verkend.	John	informeert	bij	Ter	Bank	en	Akabe	of	
er	interesse	bestaat	om	mee	te	participeren	in	een	ontbijtmandenactie.	

Fons	vindt	het	ook	spijtig	dat	we	geen	D.A.G.-activiteiten	hebben	die	meer	gericht	zijn	op	niet-leden.	
Thans	wordt	het	gros	van	de	D.A.G.-inkomsten	betaald	door	de	leden	zelf	en	door	de	mensen	die	zij	
bij	de	activiteiten	betrekken.	Een	oproep	tot	inspiratie	…	

Alleszins	zal	FOC	Leuven	niet	meedoen	aan	het	project	Leuven	Warme	Stad.	
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·			Verslag	activiteiten	comitéleden	

a.	Penningmeester,	Fernand:	Fernand	laat	weten	dat	onze	rekeningen	er	voorstaan	als	volgt:	

-	Spaarrekening	club:	99,36	€	

-	Spaarrekening	D.A.G.:	10.005,86	€	

-	Zichtrekening	club:	26.931,40	€	

-	Zichtrekening	D.A.G.:	2.135,66	€	

-	Kas:	1.180	€	

b.	Secretaris,	Erwin:	geen	bijzonderheden	te	melden	

c.	 Protocolchef,	Miel:	 evenmin	bijzonderheden	 te	melden,	 hij	 bekwaamt	 zich	 verder	 in	het	
vak	van	protocolchef.	

·			Afspraken	i.v.m.	rouwbetuigingen	vanwege	club	

Wij	sturen	normaal	een	rouwkrans	bij	een	overlijden.	Hiervoor	was	aanvankelijk	een	budget	van	35	€	
voorzien,	maar	daar	heeft	men	momenteel	niets	meer	voor.	Een	normale	prijs	voor	een	bescheiden	
rouwkrans	is	thans	100-125	€,	afhankelijk	van	de	begrafenisondernemer.	Het	comité	zal	aan	de	leden	
voorstellen	om	bij	 het	 overlijden	 van	ouders	 en	 schoonouders	 van	 leden	 geen	 rouwkrans	meer	 te	
kopen,	maar	een	rouwkaart	te	sturen.	Het	aantal	(te	verwachten)	overlijdens,	het	normale	karakter	
ervan	gezien	onze	 leeftijd	 (hoe	spijtig	ook),	de	kostprijs	en	de	bescheidenheid	van	de	rouwkransen	
die	ondanks	die	 kostprijs	 in	het	budget	passen	 zijn	 elementen	die	doen	overwegen	nog	enkel	 een	
rouwkaart	 te	 sturen.	Bij	andere	overlijdens	 (leden,	partners,	kinderen)	 is	het	voorgaande	uiteraard	
niet	aan	de	orde.	

·			Varia	(o.a.	naamplaatjes	op	colliers)	

Er	blijken	 links	en	rechts	 (vooral	bij	Fernand)	nog	een	aantal	 fanions,	speldjes	en	dassen	voorradig.	
Fernand	 zorgt	 voor	de	ontbrekende	naamplaatjes	op	de	 colliers	 (terug	 tot	 2005).	Miel	 vult	 aan	en	
zegt	dat	de	naamplaatjes	sinds	2012	niet	meer	zijn	bijgehouden.	Er	wordt	voor	gezorgd.		

Udw,	

EF	


